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The conditions for improving the quality of higher education at the polytechnic 
university are being investigated. The design of the educational activities quality model 
was carried out taking into account a set of influencing factors. The organizational and 
methodological conditions for the implementation of the quality assurance system of 
educational activities of the polytechnic university are given. To assess the effectiveness 
of quality management of educational activities, an organizational mechanism for 
managing the activities of a polytechnic university is described, including the principles 
of organization and management, methods for determining and achieving indicators 
of effectiveness and efficiency of functioning, measures for organizing interaction, 
observing and coordinating the interests of participants in the educational process, 
ways to stimulate activities.
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Метрологическое обеспечение производства
Учебно-методическое пособие. — М.: Нижегородский филиал АСМС, 2023

Пособие содержит основные положения правовых и нормативных документов, а также прак-
тический материал по разным направлениям метрологического обеспечения применительно 
к работе как промышленных предприятий, так и организаций других видов деятельности.
Издание адресовано руководителям предприятий и метрологических служб, а также специалис
там различных направлений метрологического обеспечения производства, аккредитованных 
структур в сфере государственного регулирования обеспечения единства измерений, испыта-
тельных подразделений, в том числе в целях подтверждения соответствия, а также специалис
там по управлению качеством и техническому регулированию.
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